
Föreningen Grågripens Monsterjägarskola

PROTOKOLL Årsmöte 2024

1. ) mötets öppnande
Simon Erlandsson öppnar mötet 14:00 9/3 2024

2. ) mötets behörighet
Mötet anses vara behörigt utlyst.

3. ) fastställande av röstlängd
Röstlängden fastställs till 18 röster.
Röstlängden uppdateras till 19 röster 15:18.
Röstlängden uppdateras till 18 röster 15:31.
Röstlängden uppdateras till 16 röster 16:06.
Röstlängden uppdateras till 14 röster 16:34.

4. ) val av mötets ordförande
Simon Erlandsson väljs till mötets ordförande.

5. ) val av mötets sekreterare
Leo Kurki-Swenson väljs till mötets sekreterare.

6. ) val av två personer att justera protokollet tillika rösträknare
Alvin Lilliestierna och Alma Johansson väljs till justerare tillika rösträknare.

7. ) styrelsens verksamhetsberättelse för förra året
Simon Erlandsson föredrar föreningens verksamhet under 2023, bland annat tre lajv,
utveckling av Discorden och fiktionsgruppens arbete med den nya wikin.

Verksamhetsberättelsen för 2023 godkänns av årsmötet.

8. ) ekonomisk berättelse för förra året
Gunnar Södergren föredrar den ekonomiska berättelsen då kassör Maria Larsson-Olanders
inte närvarar på årsmötet.

På årsmötet 2023 röstades det igenom att införa lajvkassor och detta har implementerats
under det gångna året. Reflexvästarna som ingick i budgeten för 2023 har inte införskaffats



då styrelsen inte hittade kostnadseffektivt alternativ. Ekonomiskt har det gått bra för
föreningen som gått plus med ca 2100 SEK.

Den ekonomiska berättelsen för 2023 godkänns av årsmötet.

9. ) revisorernas berättelse för förra året
Gunnar Södergren föredrar revisorernas berättelse då kassör Maria Larsson-Olanders inte
närvarar på årsmötet.

Simon Larsson, revisor, yrkar för att ge styrelsen för 2023 ansvarsfrihet då han inte har
något att anmärka på revisionen.

Revisorsberättelsen för 2023 godkänns av årsmötet.

10. ) ansvarsfrihet för förra årets styrelse
Årsmötet ger styrelsen för 2023 ansvarsfrihet.

11. ) kommande årets verksamhetsplan
Simon Erlandsson föredrar verksamhetsplanen vilken innefattar planen att genomföra fyra
lajv samt utveckla Discorden och Fiktionen. Det finns även möjlighet för föreningen att
arrangera fler evenemang.

Alma Johansson tar upp frågan huruvida workshops etc. bör vara nämnda i
verksamhetsplanen och gör ett tilläggsyrkande för detta.

En votering sker:
1. Verksamhetsplanen som handlingen skickades ut
2. Verksamhetsplanen med tillägg om workshops

Alternativ 1 vinner voteringen.

Verksamhetsplanen för 2024 godkänns av årsmötet.

12. ) kommande årets budget och fastställande av medlemsavgift
Gunnar Södergren föredrar budgetförslaget då kassör Maria Larsson-Olanders inte närvarar
på årsmötet.

Budgetförslaget för 2024 godkänns av årsmötet.

13. ) Övriga propositioner från styrelsen
a) Proposition 1: Namnbyte av föreningen

Simon Erlandsson föredrar propositionen om namnändring för att förtydliga att vi är en
lajvförening.

Proposition 1: Namnbyte av föreningen godkänns av årsmötet och vår förening har nu ett
nytt namn: Grågripens Lajvförening



b) Proposition 2: Uppdatering av valberedningen
Gunnar Södergren föredrar propositionen om Uppdatering av Stadgarna ang.
valberedningen som är tänkt att uppdatera hur valberedningen arbetar samt utöka
valberedningen från två till tre.

Proposition 2: Uppdatering av valberedningen godkänns av årsmötet och anses omedelbart
justerad.

c) Proposition 3: Handlingsplan för Föreningen Grågripens
Monsterjägarskola vid Evenemang i föreningens regi

Leo Kurki-Swenson föredrar Proposition 3: Handlingsplan för Föreningen Grågripens
Monsterjägarskola vid Evenemang i föreningens regi om att ärsmötet ska godkänna
handlingsplanen som styrelsen har tagit fram.

Proposition 3: Handlingsplan för Föreningen Grågripens Monsterjägarskola vid Evenemang i
föreningens regi godkänns av årsmötet.

d) Proposition 4: Sex och Samlevnad i Ekaya
Robert Bång föredrar Proposition 4: Sex och Samlevnad i Ekaya - ett sammanställt
dokument om hur det har spelats på sex och samlevnad i under föreningens år av lajvande.

Zacharias Leite yrkar för att paragrafen om prostitution bör ändras till att prostitution borde
tillåtas om det finns samtycke. Zacharias anser att köpsex inte går emot samtycke.
Zacharias tar tillbaka sitt yrkande på grund av bristen på motförslag.

Quest Leite yrkar för ett avslag av Proposition 4: Sex och Samlevnad i Ekaya, och anser att
den behöver omarbetas. Quest anser att det borde vara upp till varje lajv att avgöra om de
vill ha spel på samtycke och relaterade issues.

Leo Kurki-Swenson, Luka Blanck, Sayla Persson, och Alvin Lilliestierna yrkar på bifall. Leo
tar upp att Grågripen är unik bland lajvföreningar med att samtycke är inbyggt i världen, och
att det vore dåligt att gå miste om detta. Det finns andra lajvföreningar för att utforska de
ämnena. Luka tar även upp punkten att dessa dokument inte är statiska och kan komma att
ändras i framtiden om det behövs.

Proposition 4: Sex och Samlevnad i Ekaya godkänns i sin helhet.

14. ) Motioner från enskilda medlemmar
a) Motion 1: Kanonisering av fiktionen

Leo Kurki-Swenson föredrar motionen om att kanonisera fiktionsgruppens arbete på
MediaWikin som publicerats under 2024.

Motion 1: Kanonisering av fiktionen godkänns av årsmötet.

b) Motion 2: Alvförtryckets framtid



Gunnar Södergren föredrar motionen om huruvida vi ska behålla alvförtrycket i fiktionen.
Alvförtrycket importerades från Sanctera för att ha förtrycksspel på något utanför off-attribut.
Gunnar uppmanar mötet till att ta ställning i frågan och lägger ner sin egen röst.

Leo Kurki-Swenson yrkar för avskaffande av alvförtrycket då hon anser att spelare redan har
röstat genom sitt spel där ingen har varit särskilt intresserad av alvförtryck.

Alma Johansson yrkar för tydligare riktlinjer och tar upp det faktum att spelare som spelat på
alvförtrycket har upplevt att det har stött på motstånd när de spelat på alvförtrycket.

Simon Torffvit yrkar, som Alma, med tydligare riktlinker för alvförtrycket och att det inte borde
vara ett problem att spela förtryckare, något som han också upplevt.

Albin Englund yrkar för att behålla förtrycket då det har varit en stor del av fiktionen från
föreningens begynnelse och pekar på att det är viktigt med förtrycksmöjligheter runt
IN-attribut.

Felix Lindstrand yrkar för att behålla förtrycket och att det skapas tydligare riktlinjer och att
det byggs in mer i fiktionen.

Luka Blanck frågar mötet om de upplever att problematiken med förtrycksspelet kommer
från alver eller människo-roller. Gunnar svarar att det främst är av andra icke-alv-karaktärer
som ser ner på förtryckarna och skäller på dem för att de förtrycker.

Jessica Kurki-Swenson upplever att vi har haft många konversationer om alvförtrycket och
att de flesta vill ha kvar det, men när det kommer in i spel så spelas det inte på. Hon
instämmer med Leo att medlemmarna har röstat med sitt spel.

Quest Leite anser att frågan är svårhanterad och att det finns en kultur i föreningen där en
inte vågar spela skurk på grund av det motstånd som upplevs. Quest yrkar för att behålla
förtrycket och underlätta den typen av spel. Gunnar svarar och håller med om att det är svårt
att spela skurk, men vill förtydliga att att spela skurk och att spela alvförtryckare ska vara
olika saker och anser att alvfötrycket bör vara normen. Quest svarar att alvfötryck inte är
skurkaktigt IN, men att vara rasist är en dålig sak OFF och anser att detta blöder över till hur
karaktären behandlas. Han anser att vi är för snälla IN-game.

Yrkande M1 och M2 ställs mot varandra.

Yrkande M1 röstas igenom av årsmötet.

Yrkande M1.1 och M1.2 röstas igenom av årsmötet.

c) Motion 3: Riktlinjer för mellanspel
Gunnar Södergren föredrar motionen om hur föreningens riktlinjer för mellanspel bör se ut.

Luka Blanck önskar en klarifikation om vad mellanspel är och Gunnar jämkar sig och
reviderar sitt yrkande till att även inkludera introduktionen från motionen:



“Jag yrkar att... ...årsmötet antar Förslaget i sin helhet ...årsmötet ålägger styrelsen och
fiktionsgruppen att publicera och tillgängliggöra Förslaget och en variant av texten under
rubriken "Introduktion" i motionen till föreningens medlemmar. Ändringar från
originalyrkande är fetstilt “

Motion 3: Riktlinjer för mellanspel godkänns av årsmötet.

d) Motion 4: Konflikter kring fiktionsförslag
Felix Lindstrand föredrar motionen om hur konflikter inom fiktionen bör behandlas innan den
kanoniseras av årsmötet.

Svar från styrelsen:
I dagsläget finns det ingenting som motsätter att-sats 1, alltså att medlemmar får skriva
fiktion som strider emot icke-kanoniserad fiktion. Styrelsen yrkar att anse att-sats 1
besvarad.
Styrelsen yrkar att bifalla att-sats 2-4.
Styrelsen föreslår även...
5. ... att ge fiktionsgruppen i uppdrag att sammanfatta och publicera en policy/rutin kring
motstridiga förslag utifrån det som röstas igenom på årsmötet.

Felix jämkar sig med styrelsens förslag.

Årsmötet anser att-sats 1 besvarad och bifaller att-sats 2-5.

e) Motion 5: Publika fiktionsförslag
Felix Lindstrand föredrar motionen om att fiktionsförslag bör vara publika för samtliga
medlemmar i föreningen.

Svar från styrelsen:
Årsmötet 2023 röstade igenom motionen “Förslag till hur fiktionsgruppen bör arbeta” där
fiktionsgruppens arbete beskrivs som:
- Att sammanställa fiktionen på ett överskådligt och begripligt sätt samt att inhämta
information från arrangörer om hur fiktionen utvecklas under lajven.
- Att ta emot förslag till fiktion som enskilda medlemmar skickar in och försöka jämka
in det i fiktionen.
- Att utarbeta ett förslag till kanon som presenteras på hemsidan och fastställs av
årsmötet.
Årsmötet har gett fiktionsgruppen ett förtroende att samla in och sammanställa fiktionen för
att sammanställa ett förslag för årsmötet. Om det inkommer en text som fiktionsgruppen
anser inte bör inkluderas i fiktionen kan denna texten skickas in som motion på årsmötet och
röstas om där.
Styrelsen anser att en publik plats för diskussion av inskickat, men ännu ej godkänt, material
sannolikt kommer leda till förvirring hos föreningens medlemmar och försvåra
Fiktionsgruppens arbete. Fiktionsgruppen jobbar i dagsläget i slutna kanaler på föreningens
Discord och för kontinuerliga dialoger med fiktionsförfattarna kring det inskickade förslaget
för att på bästa sätt jämka in det i fiktionen.
Motionen skulle innebära att det går att skicka in fiktion via discord-kanalen så väl som via



mejl, vilket leder till potentiell förvirring kring när postad fiktion ska anses inskickad.
Diskussioner som förs i tråden kan komma att ändra ursprungsinnehållet, vilket gör det
svårare för Fiktionsgruppen att avgöra exakt vilken text det är som önskas behandlas.
Styrelsen förstår vikten av att ha tillgänglig information om vad som är kanon och
icke-kanon. Därför har styrelsen tagit fram en changelog i samarbete med Fiktiongruppen
där samtliga ändringar som görs mellan varje årsmöte kommer att noteras. Denna
changelog kommer vara tillgängliga för samtliga medlemmar. Fiktionsgruppen har även
under 2024 börjat med månatliga nyhetsbrev där nypublicerade texter annonseras samt
lanserat ett Fiktionsforum på discorden för de som vill diskutera fiktionen.

Styrelsen yrkar avslag av motionen.

Quest Leite yrkar för bifall för att ta vara på input från föreningen.

Leo Kurki-Swenson yrkar för avslag och svarar på Quest kommentar med att det finns ett
fiktionsforum för diskussioner, men att det skapar förvirring att ha inskickat material på flera
ställen.

Sayla Persson yrkar på avslag och håller med Leo, och påpekar på att det skapar en extra
arbetsbelastning för fiktionsgruppen.

Årsmötet röstar för avslag av Motion 5: Publika fiktionsförslag

15. ) val av kommande årets styrelse
Valberedningen genom Quest Leite presenterar valberedningens förslag på styrelsen för
2024:

I början av vårt arbete satte vi vissa kriterier som vill uppfylla med vårt förslag och det vi sökt
är att vi vill föreslå en styrelse som är handlingskraftig, kompetent och väl distribuerad för att
representera föreningens medlemmar. Gällande könsidentitet, ålder, och geografisk
spridning. Vi har även tagit i beaktning att ha en spridning när det kommer till erfarenhet i
föreningen för att blanda gamla medlemmar och de som kommit in senare då dessa grupper
i viss mån kan ha lite olika prioriteringar.

Valberedningen har genomfört flertalet samtal med de som nominerats eller eller som själva
framfört intresse av att sitta i styrelsen och detta är vårt resultat.

Valberedningen föreslår för 2024 års styrelse följande:

Som Ordförande Alma Johansson
Alma har erfarenhet av både styrelsearbete och att arrangera lajv. Alma är driven och har
visat stort engagemang för föreningen och dess arbete. Hon åtnjuter också stort förtroende
från föreningens medlemmar.

Som Sekreterare Sayla Persson
Sayla har haft ett stort engagemang i föreningen i flera år i olika roller såsom ordförande
och ledamot i styrelsen,



del av fiktionsgruppen, lajvarrangör, och ansvarig för föreningens Discord server.

Som Kassör Gunnar Södergren
Gunnar är noggrann och ansvarsfull. Han har god hand med ekonomi och har visat ett
långvarigt och ihärdigt engagemang för föreningen.

Dessa tre har tillsammans stor förmåga att samarbeta och det valberedningens övertygelse
att dess kommer att verka till föreningens bästa.

Till detta föreslår valberedningen att Leo Kurki-Swenson och Zacharias Leite väljs som
ledamöter.

Leo har uppvisat ett enorm engagemang för föreningen och har mycket erfarenhet både
med lajvarrangemang, styrelsearbete och trygghetsarbete. Hon åtnjuter stort förtroende
bland föreningens medlemmar och särskilt bland övriga i vårt förslag till styrelsen.

Zacharias är en av föreningens yngsta medlemmar men som också uppvisat ett starkt
engagemang för föreningen och för att föra vår hobbys fackla vidare till nästa generation.
Han har även hållit förtroendeuppdrag som modmin de senaste året. Vi i valberedningen
tycker att det är viktigt att nästa generation kommer in i föreningsarbetet och både får en röst
och en möjlighet att lära sig hur styrelsearbetet fungerar för att kunna ta över när vi inte
längre orkar.

Valberedningen föreslår också att Robert Bång och Josefin “Zew” Gagnesjö väljs som
personliga supleanter till Leo och Zacharias, respektive.

Detta har flera anledningar. Först och främst så är en styrelse med fem röster mer agil och
mer lättrodd. Och med personliga supleanter bibålls fördelningen någorlunda när det
kommer till geografi, och vad vi kallar nya kontra gamla gardet i föreningen. Även i viss mån
när det kommer till åldersfördelning.

-
Simon Erlandsson noterar att personliga suppleanter inte har support av stadgarna och att
suppleanterna väljs in i ordning.

-

Årsmötet finner 2024 års styrelse vald:

Ordförande: Alma Johansson
Sekreterare: Sayla Persson
Kassör: Gunnar Södergren
Ledamot: Leo Kurki-Swenson och Zacharias Leite
Suppleanter: Robert Bång och Josefin “Zew” Gagnesjö

16. ) val av kommande årets revisor
Valberedningen genom Quest Leite presenterar valberedningens förslag på revisor för 2024:



Valberedningen nominerar sittande revisor Simon Larsson. Simon har i sin frånvaro godkänt
nomineringen.

17. ) val av kommande årets valberedare
Valberedningen genom Quest Leite presenterar valberedningens förslag på valberedning för
2024:

Valberedningen nominerar Quest Leite och David Petersson. I och med motion 2 så behöver
en tredje person väljas. Jessica Kurki-Swenson nominerar sig själv och Quest Leite
nominerar Alvin Lilliestierna som godtar nomineringen. Alvin tar efter en kommentar från Leo
Kurki-Swenson om att valberedningen inte bör vara tre män tillbaka sin nominering.

Årsmötet väljer David Petersson, Jessica Kurki-Swenson och Quest Leite till valberedning
2024.

18. ) val av arbetsgrupper
Styrelsen har valt att nominera följande till modmin-teamet
Sayla Persson (Adminral)
Dominika Popielarczyk
Julia Svensson

Årsmötet väljer ovan till 2024 års modmin-team.

Styrelsen har valt att nominera följande till fiktionsgruppen
Robert Bång (2 år)
Jonna Hjerpe (2 år)
Evelyn Backlund (2 år)
Christoffer Svensson (2 år)
Atle Werin (Fyllnadsval 1 år)

Årsmötet väljer ovan till 2024 års fiktionsgrupp.

19. ) övriga frågor
Inga övriga frågor tas upp.

20. ) mötets avslutande
Simon Erlandsson tackar för sina två år som ordförande och avslutar mötet 16:49.


